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Stengård Skole  
Triumfvej 1, 2800 Kgs. Lyngby 

Telefon: 39 57 37 00 
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Jesper Jørgensen __ 

 

Anders Poulsen __  

 

Andrea H. Sørensen __ 

 

Kirstine Belling __ 

 

Julie Larsen  __ 

 

Christian Hirth __  

 

Peter Rønning  __  

 

Tanja Willumsen (S) __ 

 

 

 

 

Maria Frandsen __ 

 

Michael Wold __  

 

Susanne Pliniussen __ 

 

Claus Møller  __ 
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Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 13. august 2024 

kl. 18.00– 20.30 i personalerummet. Der serveres mad under mødet 

 

 

Nr. Afsat tid Emne Bemærkninger 

01 10 
min 

Meddelelser 
a) lærere og 
pædagoger 
b) elever 
c) ledelsen  
 

A)  Pædagogerne har lavet en mappe til billeder 
på AULA, så man som forældre kan følge lidt 
bedre med i, hvad vi laver af fede ting i klub-
ben. Asbest i kælderen; der har været nogle 
ude at kigge på det og det vil tage en rum tid. 
For nu betyder det, at gamerrummet ikke er 
tilgængeligt. Det giver os dog mulighed for at 
tænke anderledes omkring aktiviteter og til-
bud vi kan byde ind med. Vi er super obs på, 
at kunne tilbyde gode aktiviteter – også for de 
ældste elever i klubben, da vi ved at skærm 
ofte trækker. Lærerne mødte ind i sidste uge 
som en plalægningsuge. Vi havde én kommu-
nal dag under overskriften ”deltagelsesmulig-
heder for alle” – der var nogle rigtig gode 
workshops.  
 

B) Ikke været elevrådsmøde endnu og der skal 
vælges ny forperson for elevrådet. Der har tid-
ligere også været næstforperson, hvilket er en 
god ide.  
 

C) Vi oplever, at vi er kommet godt i gang og op-
lever at lærerere og pædagoger ar gjort sig 
umage for at tage godt imod eleverne. Det er 
naturligvis noget rod med det asbest – vi kom-
munikerer ud løbende omkring processen. 
Madkundskab er blevet færdigt – det er virke-
lig dejligt. Vi har fået midler til at få nye ban-
der på boldbaneni skolegården - vi tager elev-
rådet med ind over dette til at drøfte, hvordan 
det skal se ud. Vi har besluttet at afprøve mu-
sikpause for udskolingen to gange om ugen. 
Det vil sige, at elever fra udskolingen sammen 
med en lærer kan spille musik i musiklokalet 
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02 20 min Konstituering Der skal vælges forperson og næstforperson 
 
Jesper: Forperson 
Julie: Næsteforperson 
 

03  20 min Deltagelse på 
forældremø-
der 

Fordeling af møder og udarbejdelse af ”talepapir” :  
 
Bh.kl Peter 
1.kl Tanja og Peter 
2.kl Kirstine 
3.kl Andrea 
4.kl Christian og Tanja 
5.kl Anders 
6.kl Andrea (og Jesper) 
7.kl Julie 
8.kl Jesper 
9.kl Julie 
G.klassen Anders 
 
Punkter fra bestyrelsen til forældremøder:  
- Kontaktforældremøde samt introskriv til 
kontaktforældrerollen 
- 4.-6. årgang tale om asbest i klubben 
- Princip for mobiltelefoner 
- Bestyrelsens arbejde herunder arbejdet 
med at skabe deltagelsesmuligheder for alle samt ar-
bejdet med trivsel og fællesskaber 
- Årsberetningen 
- Madkundskab er renoveret og har væ-
ret et ønske fra bestyrelsen til forvaltningen 
- Banderne på boldbanen i skolegården 
 

04 20 min Møderække Fastlæggelse af møderne det kommende år 
 
Næste møde mandag den 23.8 kl. 17.30-20.00 

05 20 min Dialogmøde 
med kontakt-
forældre 

 Mødedato. 12.11 kl. 18.30-20.00 NB! Aulaen skal 

bookes til dette møde; Claus sørger for det       
 
Indhold aftales:  
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Peter, Julie og Andrea bliver en lille arbejdsgruppe 
der drøfter ramme og indhold på møde med kontakt-
forældrene. De præsenterer deres ideer på næstkom-
mende skolebestyrelsesmøde 
 
(Et emne udover kontaktforældrerollen kan være mo-
bilfri skole så bestyrelsen kan få input med tilbage) 

06 30 min Mobilfri ind-
skoling  

På sidste møde talte vi om, at der er elever som bru-
ger deres mobiltelefoner i skole- og SFO tiden på 
trods af reglen om, at de skal ligge i skabet. Vi drøfter 
om der skal ændres på reglen  
 
Bestyrelsen tager temperaturen på forældremøderne 
i den kommende periode i forhold til om mobiler skal 
samles ind i indskolingen, så det læner sig op ad den 
øvrige skole. Vi er usikre på, hvor stort problemet er, 
men vi kan dog konstatere, at der er indskolingsele-
ver for hvem det opleves svært at lade telefonen 
være. Vi er optaget af at få skabt den nødvendige kul-
turændring nedefra.  
Ligeledes tager alle årgangteams temperaturen på 
samme problematik.  
 

07 10 
min 

Evt. Øget fokus på pauseaktiviteter på i udskolingen. Til-
bud om fx at kunne spille musik to gange om ugen 
med en af vores musiklærere. Vi vil drøfte om andre 
aktiviteter kan sættes i værk for at gøre pauserne 
bedre for de unge mennesker, som er noget andet 
skærm 
 
Kort: 1.-6. årgang har fortsat 1 times spis og bevæ-
gelse. 7.-9. årgang har nu 45 min., hvilket er besluttet 
oppe fra 
 
Stillingsopslag om ny skolechef slås op med henblik 
på ansættelse pr. 1.11 2024 

08 10 min Godkendelse 
af referat 

Godkendt 

09 5 min Punkter til næ-
ste møde 

- Dialogmøde med kontaktforældrene; tilbage-
melding fra arbejdsgruppe om ramme ogind-
hold (NB – tilmelding og forplejning) 

- Tilbagemelding fra forældremøderne 
- Økonomi og KPI 
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- 3 lærerordning; hvad har vi sat i værk, hvorfor 
og hvad håber vi at opnå med det 

- Runde på skolebestyrelsens principper; er der 
nogen som skal revurderes 

 
 

 
 


